



- - version française suivra - -

**FOR IMMEDIATE RELEASE**

**Attention Business Editors:**

**Signature Risk Partners Inc Announces a New Office in Montreal.**

---

**TORONTO, CANADA - September 29, 2016** - Signature Risk Partners Inc., one of Canada's leading non-broker owned MGA's, is pleased to announce the appointment of a new Commercial Underwriter and the establishment of an office in Montreal, QC.

Annie Boyle has joined the Commercial Underwriting team, effective September 26, 2016, and she will lead the continued growth of our business in Quebec. Working closely with the Underwriting Team in Toronto, Annie will provide underwriting leadership and broker support in Quebec and across all of our french language channels.

Annie brings 10 years of insurance experience and she previously held positions with Avro, DPMM and most recently at HUB International. Annie holds a B.A. from McGill University in Montreal and is licensed with RIBO and the Assurance de dommages des particuliers (AMF) since 2007.

"Annie is a very dynamic insurance professional who will be a tremendous leader as we build out our Quebec presence," said James Grant, President & CEO of Signature Risk Partners Inc. "Quebec is a very important market for Signature and the establishment of this office in Montreal marks another key milestone for us in our effort to build a national MGA with a clear focus on custom niche commercial insurance solutions and superior service."

**About Signature Risk Partners Inc.**

Signature Risk Partners Inc. offers superior commercial insurance programs for select niche markets across Canada including Signature Golf, Signature Wine, Signature Craft + Distillery and Signature Umbrella.

Based in Toronto, Signature Risk works with global insurance experts in Canada, the United States and London, U.K. who are leaders in commercial programs, risk management and underwriting.

**Signature Risk Partners Inc.**

1 St. Clair Avenue West

Suite 1203

Toronto, ON M4V 1K6

toll free: 800-260-9921

web: [signaturerisk.com](http://signaturerisk.com)

twitter: [@signaturerisk](https://twitter.com/signaturerisk)

**For more information please contact:**

**James Grant**

President & CEO

Signature Risk Partners Inc.

tel.: (416) 413-1167 ext. 111

email: [jgrant@signaturerisk.com](mailto:jgrant@signaturerisk.com)

**And in Quebec:**

**Annie Boyle**

Commercial Underwriter, Quebec

Signature Risk Partners Inc.

tel.: (514) 743-4611

email: [aboyle@signaturerisk.com](mailto:aboyle@signaturerisk.com)

###

**POUR DIFFUSION IMMÉDIATE**

**À l'attention des rédacteurs d'affaires:**

**Signature Risk Partners Inc annonce la mise en place d'un bureau à Montréal.**

---

**TORONTO, CANADA. Mardi le 27 septembre 2016** - Signature Risk Partners Inc., un des chefs de file canadien, à titre de société de gestion d'assurance à propriété privé, a le plaisir d'annoncer la nomination d'un nouveau Souscripteur Commercial et l'ouverture d'un nouveau bureau à Montréal, QC.

Effectif le 26 septembre 2016, Annie Boyle s'est joint à l'équipe de souscripteurs commerciale et elle dirigera la croissance continue de notre entreprise au Québec. En travaillant en étroite collaboration avec l'équipe de Toronto, Annie assurera la direction de la souscription et apportera du support aux courtiers du Québec et à travers l'ensemble des marchés francophones.

Avec plus de 10 années d'expérience dans le domaine de l'assurance, Annie a précédemment travaillé pour Avro, DPMM et plus récemment Hub International. Annie est titulaire d'un Baccalauréat de l'Université McGill à Montréal en plus de détenir les titres de R.I.B.O. et courtier en assurance de dommages des particuliers (AMF) depuis 2007.

"Annie est une professionnelle de l'assurance très dynamique qui sera un leader de premier ordre pour consolider notre présence au Québec," a dit James Grant, President & CEO de Signature Risk Partners Inc. "Le Québec est un marché très important pour Signature, et l'implantation de ce bureau à Montréal marque un autre jalon clé pour nous dans notre effort de construire un MGA national concentré sur un marché de niche en matière de solutions d'assurances commerciales, ainsi que sur un service supérieur.

**A propos de Signature Risk Partners Inc.**

Signature Risk Partners Inc offre des programmes d'assurances commerciales supérieurs pour des marchés de niche à travers le Canada incluant Signature Golf, Signature Wine, Signature Craft + Distillery et Signature Umbrella.

Basé à Toronto, Signature Risk travaille avec des experts en assurances à travers le Canada, les États-Unis et Londres au Royaume-Uni qui sont des chefs de file en terme de gestion de risque et de souscription.

**Signature Risk Partners Inc.**

1 rue St. Clair Ouest  
Suite 1203  
Toronto, ON M4V 1K6  
sans frais: 800-260-9921  
site web: [signaturerisk.com](http://signaturerisk.com)  
twitter: @signaturerisk

**pour plus d'information veuillez contacter:**

**James Grant**

President & CEO

Signature Risk Partners Inc.

tel.: (416) 413-1167 ext. 111

email: [jgrant@signaturerisk.com](mailto:jgrant@signaturerisk.com)

**Au Québec:**

**Annie Boyle**

Souscripteur Commercial, Québec

Signature Risk Partners Inc.

cell.: (514) 743-4611

courriel: [aboyle@signaturerisk.com](mailto:aboyle@signaturerisk.com)

###